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Referat af Afdelingsbestyrelsesmødet i afd. 57 mandag den 12. august 2024 

Til stede: Holger, Thorlak og Inge referent  
Afbud: Inger og Tine 

Dagsorden 

1) Godkendelse af dagsordenen 

2) Referat fra sidste møde - vedlagt 

3) Afdelingskomsammen d. 17. august – planlægning 

4) Arbejdet med bålplads mv. 
- indkøb af bålfad - og evt. andet til bålpladsen 

5) Det videre arbejde med forslagene om parkeringspladser og tildækning af området ved 
varmepumpen 

6) Nyt fra Toften /evt. 

7) Næste møde 

Ad 1) Godkendelse af dagsordenen 
Den blev er godkendt. 

Ad 2) Referatet af sidste møde 
Det blev godkendt 

Ad 3) Afdelingskomsammen d. 17. august – planlægning 
Der er tilmeldt 17 voksne og 4 børn fra 12 husstande. 2 har meldt sig som kagebagere 
Hvem gør hvad  
- indkøb: Inge 
- slå telt op: Holger og Thorlak sætter telt op fredag eftermiddag. Finder hjælp når de går i gang.  
- de forskellige aktiviteter: Holger: Stigegolf og Petaunge, Inge: Kongespil, Inger: Kroket  
   Holger er grillmester. 

Ad 4) Arbejdet med bålplads mv. 
Vi køber et bålfad til ca. 900 kr. og en regulerbar tripod med rist ca. 600 kr. Inge finder forslag.  
Vi skal have styr på, hvor mange penge vi har brugt indtil nu. Vi håber på at kunne plante rød elm som 
ammetræer mod vest ved nr. 52. De kan hentes gratis er på øen, og æbletræer mellem nr. 44 og 46. Vi 
prøver at lave det til et fælles beboerprojekt. Det drøftes på bestyrelsesmødet i september. Vi søger 
faglig bestand hos viceværterne. 

Ad 5) Det videre arbejde med forslagene om parkeringspladser og tildækning af området ved 
varmepumpen 
Vi er uenige med administrationen og usikre på, hvor vores matrikel slutter. Inge snakker igen med 
administrationen og viser dem det elektroniske matrikelkort, man kan finde på nettet. Vi tror ikke, at 
der er plads til P-pladser til højre for vejen lige overfor nr. 30 inde på vores matrikel, fordi vi ikke tror at 
hele det stykke, der slås græs på, tilhører vores matrikel. Et alternativ kan evt. være at placere P-
pladserne til venstre for vejen ved nr.30. Når vi præcis ved størrelsen på matriklen, skal vi have et helt 
konkret tilbud på den billigst mulige P-plads. 
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I forhold til forslaget om overdækning ved varmepumpen arbejder vi videre med et muligt alternativ 
nemlig en overdækning mellem skur og hus. Vi afventer et bud på dette, som administrationen er i 
gang med at indhente. Administrationen mener ikke, at en overdækning som foreslået er mulig. 

Ad 6) Nyt fra Toften /evt. 
Intet til punktet. 

Ad 7) Næste møde 
Mandag den 23. september kl. 10 hos Inger 

 
  
 


